
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για την κα. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης  

 

Θέμα: «Γιατί η ΔΥΠΑ αποφάσισε την αγορά νέου κτιρίου με 45εκ από το ΤΑΑ, όταν ήδη 

έχει ιδιόκτητο κτίριο; Περισσεύουν στο Υπουργείο χρήματα για τέτοιες δαπάνες;»  

 

Ο Βουλευτής Αργολίδας Γιώργος Γαβρήλος και η βουλευτής Α΄ Θεσσαλονίκης Κατερίνα 

Νοτοπούλου καταθέτουν προς την κα. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, ως 

Αναφορά την Επιστολή της Ομοσπονδίας Υπαλλήλων ΟΑΕΔ με την οποία σημειώνουν ότι η 

απόφαση της Διοίκησης της ΔΥΠΑ για αγορά νέου κτιρίου για τη στέγαση των υπηρεσιών, 

με κόστος μάλιστα 45εκ ευρώ, από πόρους του Ταμείου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας, 

αποτελεί υπερ-σπατάλη δημοσίων πόρων, όταν μάλιστα το υπάρχον κτίριο ανήκει ήδη 

στην ίδια την ΔΥΠΑ.  

Οι εργαζόμενοι αναφέρουν πως χρέος της Διοίκησης είναι η λελογισμένη χρήση των 

δημοσίων πόρων, ειδικά όταν η Υπηρεσία έχει τεράστιες στεγαστικές ανάγκες στις 

αποκεντρωμένες υπηρεσίες μας και όταν κάλλιστα θα μπορούσε ένα μικρότερο ποσό από 

τα 45εκ να διατεθεί απλά για την επισκευή του υπάρχοντος κεντρικού κτιρίου.  

 

Επισυνάπτεται η σχετική επιστολή 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες. 

Αθήνα, 19 Φεβρουαρίου 2025 

 

Οι καταθέτοντες Βουλευτές 

Γαβρήλος Γιώργος 

Νοτοπούλου Κατερίνα  
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